
968937

To: EEA EEFTI @ minvws. nl];[I EEEZI @ minvwsnl]
Cc: 5.1.2e El @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Wed 2/22/2023 12:12:30 PM

Subject: FW: Onderzoeksgeld 2023

Received: Wed 2/22/2023 12:12:30 PM

roBE

Zie hieronder der antwoord ZonMw.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Van: EE0 onw >
Datum: woensdag 22 feb. 2023 1:04 PM

Aan: @minvws.nl>

Kopie: J] @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Onderzoeksgeld 2023

ZonMw pleit voor extra financiering voor aanvullend onderzoek naar post-COVID (zoals aangegeven in de opgestelde notitie). Om

dit onderzoek succesvol uit te laten voeren is budget nodig voor meerdere jaren, omdat het betreffende onderzoek tijd zal kosten.

De mogelijkheid om extra onderzoeksgeld voor post-COVID uit te geven in 2023 zijn uitdagend omdat de kennisagenda voor post-
COVID pas in de tweede helft van 2023 zal worden opgeleverd en er daama pas kan worden gestart met een subsidietraject wat

meerdere maanden in beslag zal nemen. Eventueel gehonoreerde projecten zullen vervolgens meerdere jaren duren waardoor de

huidige financieringsvoorwaarde (dat het beschikbare budget in 2023 moet zijn uitgegeven) onvoldoende passend zijn.

Vanuit de COVID-19 deelprogramma's aanhoudende klachten en behandeling lopen reeds meerdere projecten die betrekking
hebben op post-COVID. Echter, ook voor de uitbreiding van deze projecten is de gestelde financieringsvoorwaarde lastig omdat de

verwachting is dat dit onderzoek ook voorbij 2023 zal gaan lopen.

ZonMw wil echter graag bijdragen aan de invulling van beschikbare middelen voor onderzoek naar post-COVID, maar heeft dan

meer tijd nodig om te kijken wat de mogelijkheden hiervoor zijn als de huidige financieringsvoorwaarde is stand blijft.

Met vriendelijke groet,

oo
Wij bespraken gisteren de mogelijkheden die ZonMw ziet om extra onderzoeksgeld voor post- COVID in 2023 weg te zetten. Jij gaf
aan dat daar geen mogelijkheden voor zijn. Wat jullie betreft starten we in 24 met een meerjarig programma gebaseerd op de

uitkomsten van de kennisagenda. NB: ik gaf aan dat ook daar nog middelen voor moeten worden gezocht.

Jij zou nog checken intern of dit idd zo is: dan zullen wij geen extra geld meer in 23 zoeken voor onderzoek. Heb je dit kunnen doen?

En heb ik het zo correct weergegeven?

Ik hoor het graag zsm van je. Begin van de middag moet i [EEE =» input voorzien hierover.
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Dank alvast,

Verzonden met BlackBerry Work

(https: //eur04 .safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F %2Fwww blackberry. com%2F&data=05%7C01%7 CWarmerdam%4
0zonmw.n|%7Ce70b4872c7374ababda008db14c20146%7C2da0953ea15346b08a26934d1d2785ab%7C1%7C0%7C638126595700

517423%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAILCJQIjoiV2IuMzIliLCJBTIl6lk ThaWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C30

00%7C%7C%7 C&sdata=VVYUT8EpL%2FVweQYlooVOq8ppAFNDVRBD7%2B0sBj0ivB0%3D&reserved=0)


